
Gràcies Rector Salvi 

Hble. Sres. Conselleres: Àngels Chacón d’Empresa i Coneixement,  i Mariàngela Vilallonga 

de Cultura. 

Sr. Pere Vila Delegat territorial del Govern,  

Il·lma. Sra. Marta Madrenas, Alcaldessa de Girona 

Sr. Xavier Grau Secretari d’Universitats i Recerca,  

Secretari General del Consell Interuniversitari Sr. Lluís Baulenas 

Rectors:  Nadal, Batlle i Bonet i  Rectora Geli 

Directora General d’Universitats, Sra. M. Victòria Girona 

Directora General de Planificació en l’Àmbit d’Universitats i Recerca, Sra. Mercè Chacón 

Vicerectors/es, Degans/es, membres de tota la comunitat universitària PDI i PAS, sense els 

que seria impossible gestionar una estructura tan complexa com és la universitat. 

Estudiants pocs, com és habitual, però els seus representants si que són aquí. 

Representants de la nostra societat: 

- Membres del patronat de la politècnica -   del Consell social 

- Representant de la nostra societat : empreses i fundacions 

 

Gràcies per acompanyar-nos en aquest inici oficial de curs. 

En primer lloc, vull felicitar al rector Bonet per la merescuda medalla d’or, ningú sap que és 

ser rector fins que si troba i no és gens fàcil, ni per com són elegits ni per el que se’ls demana, 

per això és tant important l’agraïment merescut al rector Bonet que ho va ser-ho ens uns 

moments de gran dificultat econòmica, i se’n va sortir, som una universitat sanejada, gràcies 

a ell i al seny de la rectora Geli que el va precedir. 

Enhorabona Sergi medalla merescuda 

 

Aquest any dedicat a la dona en la universitat, avui s’ha parlat molt d’igualtat. A mi 

personalment, potser per formació professional no m’agrada. Ni la nostra cara és simètrica, 

poca igualtat pot haver-hi entre els essers humans si hauríem de ser iguals davant de la llei i  

en igualtat de condicions, per això defenso la paraula equitat  que m’agrada molt més. 

 

Els homes i les dones som iguals, be, segons perquè. Una de les lluites de la que els parla es 

l’equitat en l’avaluació dels sexennis davant d’un embaràs, mentre els homes no 

tinguin ells un fil no podrem ser iguals, i això de moment està lluny.   No és el mateix quedar-

se a casa per cuidar un nadó, que estar de 8 mesos parir i recuperar-se amb tot el que suposa 

física i psíquicament un post part. Per tant si volem que les dones arribin en les mateixes 

condicions als llocs de comandament, hem de tractar-les diferent per acabar essent 

iguals.  Però aquestes paraules ja me les han sentit dir molts dels que sou aquí presents, 




